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SVET: Opičie kiahne sa zriedkakedy vyskytujú mimo afrických krajín.

Teraz, dva roky po údajnej pandémii koronavírusu (Covid-19), sú opičie kiahne zrazu v každej
západnej krajine – a úrady verejného zdravotníctva, mainstreamové médiá a Svetová zdravotnícka
organizácia (WHO) to znova zveličujú.

Existujú dôkazy naznačujúce, že takzvané prepuknutie opičích kiahní môže byť v
skutočnosti výsledkom neúspešného programu očkovania proti Covid-19. 

Výskyt opičích kiahní koreluje s vysokou zaočkovanosťou
proti Covid-19
Každý štát, ktorý od mája 2022 hlásil výskyt prípadov opičích kiahní, je zároveň štátom,
v ktorom prebehlo masové očkovanie proti Covid-19. Môže to byť náhoda, ale s najväčšou
pravdepodobnosťou nie je.

Opičie kiahne boli prvýkrát objavené u ľudí v roku 1970 v Konžskej demokratickej republike u
deväťročného chlapca a odvtedy boli prípady u ľudí hlásené v 11 afrických krajinách.

Až v roku 2003, teda po 33 rokoch od prvého výskytu v Afrike, bolo v Spojených štátoch
zaznamenané prvé prepuknutie opičích kiahní mimo Afriky.

Vedci zistili, že rozlíšenie opičích a ovčích kiahní je mimoriadne ťažké. Vírus ovčích kiahní je
technicky známy ako vírus varicella-zoster a rovnako ako vírus herpes simplex sa trvalo usadzuje v
ľudskom tele.

Podobne ako genitálny herpes, ovčie kiahne môžu byť niekoľko rokov pokojné, ukrývajú sa vo vnútri
nervových buniek a neskôr sa môžu znova aktivovať, aby spôsobili zmätok v podobe pásového oparu.

Oficiálne vládne údaje a dôverné dokumenty spoločnosti Pfizer silne naznačujú, že vakcíny proti
Covid-19 poškodzujú imunitný systém, následkom čoho sa potom môže reaktivovať neaktívny vírus
ovčích kiahní alebo herpes vírus.

To znamená, že momentálne možno nevidíme celosvetové prepuknutie opičích kiahní, ale skôr
následky poškodenia zdravia vakcínami proti Covid-19.

Sú opičie kiahne len prezlečené ovčie kiahne, prípadne
herpes?
Úrad pre potraviny a liečivá  (FDA) sa pokúsil oddialiť zverejnenie údajov o bezpečnosti vakcíny proti
Covid-19 od spoločnosti Pfizer o 75 rokov napriek tomu, že vakcínu schválil len po 108 dňoch
hodnotenia bezpečnosti dňa 11. decembra 2020.
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Začiatkom januára 2022 však federálny sudca Mark Pittman nariadil FDA, aby vydávala 55 000 strán
mesačne (Pfizer chcel len 500).

Od tej doby zverejnila organizácia Public Health and Medical Professionals for
Transparency (Verejní zdravotníci a medicínski odborníci za transparentnosť) všetky dokumenty
spoločnosti Pfizer na svojej webovej stránke. Posledná aktualizácia bola 1. júna 2022.

Jeden zo zaujímavých dokumentov obsiahnutých v dátovom výpise je o vedľajších
nežiaducich účinkoch spôsobených vakcínou, vrátane herpetických vírusových infekcií.

Do konca februára 2021, len dva mesiace po udelení povolenia na núdzové použitie vakcíny Pfizer v
USA, Veľkej Británii a Európskej únii, spoločnosť Pfizer dostala 8 152 hlásení týkajúcich sa
herpetickej infekcie. No a 18 z nich viedlo k syndrómu dysfunkcie viacerých orgánov.

Syndróm multiorgánovej dysfunkcie je systémová, dysfunkčná zápalová reakcia, ktorá si vyžaduje
dlhý pobyt na jednotke intenzívnej starostlivosti (JIS-ke). Vyznačuje sa vysokou úmrtnosťou
v závislosti na počte postihnutých orgánov a môže byť spôsobená aj herpetickou infekciou.

WHO bolo hlásených viac ako 1 600 prípadov opičích kiahní
Medzitým WHO oznámila, že v desiatkach krajín, kde táto choroba nie je endemická, bolo
identifikovaných už viac ako 1 000 prípadov „opičích kiahní“.

Niektoré indície naznačujú, že prípady sa šíria už aj komunitne.

„V súčasnosti bolo WHO hlásených viac ako tisíc potvrdených prípadov opičích kiahní z
29 krajín, ktoré nie sú endemické pre túto chorobu. Doteraz neboli v týchto krajinách
hlásené žiadne úmrtia,“ oznámil generálny riaditeľ WHO Tedros Adhanom Ghebreyesus
na brífingu 8. júna 2022.

Väčšina týchto prípadov bola objavená u mužov, ktorí mali sex s mužmi, aj keď WHO poznamenala,
že choroba sa nenašla len v tejto demografickej skupine. Niekoľko prípadov je hlásených aj u žien.

Záver
Tiež si môžete nižšie pozrieť video, ktoré hovorí o odpočítavaní času do vypuknutia pandémie opičích
kiahní:
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